2019 He-Huan Mountain Climbing Application Notice
「2019築夢康橋‧圓夢合歡群峰」登頂活動通知單
A. Purpose：
Mountain climbing is an important event at Kang Chiao International School.  We encourage the students to attend mountain climbing activities because it educates students and develop their self-confidence, leadership, and communication skills.  Our 7th grade students are going to take on Mount Hehuan this semester. They will climb Mt. Shimen and the east, west, and north peaks of Mt. Hehuan. Kang Chiao expects our students to challenge themselves and take pride in preserving the local nature and history.

登山活動一直是康橋菁英活動的重頭戲，透過登山活動可培養學生的領導力、溝通力、忍挫力及自信心，沿途將攀登合歡主峰、東峰、西峰、北峰、石門山5座百岳，期透過活動訓練，培養學生挑戰自我、親近山林、愛護環境、認識鄉土之能力。
B. Date of Event：

June 1th – 6th, 2019.  Students will be divided into 3 groups and each spend 4 days and 3 nights doing this activity.

活動日期：2019年6月1日(六)~6月6日(四)，共分三梯次辦理，每梯次為四天三夜。
C. Location：
Renai Township, Nantou County, passing through the East Peak (3,145m) ,North Peak (3,422m) and West Peak (3,145m) on He-Huan Mountain and Shi-Men Mountain (3,237m).

活動地點：南投縣

 HYPERLINK "http://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%B5%B7%E7%AB%AF%E9%84%89" \o "海端鄉" 仁愛鄉，途經合歡主峰(3,417公尺)、合歡東峰(3,421公尺)、合歡北峰(3,422公尺)、合歡西峰(3,145公尺)、石門山(3,237公尺)。
D. Participants：Grade 7 Students
參加人員：全體七年級學生
E. Organized by：DSA 
主辦單位：學務處

F. Supported by：Miasan Outdoor Center

協辦單位：米亞桑戶外中心
G. Fees：

1.Training fee NT$2,535 per transfer student , including weekends training three times, it will be charged with April Monthly Fees.

2. Climbing fee NT$22,470 per person, including mount program, and certification. It will be charged with April Monthly Fees.

費用：
1.新轉生行前訓練費每人2,535元，列入四月份月費收取，含3次登山訓練費。
2.登山活動費：每人22,470元，含登山活動費和登頂證書費用，列入下學期4月份月費收取。

H. Schedule：For four days and three nights

預定行程：四天三夜
	Day 1第一天行程
	Day 2第二天行程
	Day 3第三天行程
	Day 4第四天行程

	Time
時間
	Details內容
	Time
時間
	Details內容
	Time
時間
	Details內容
	Time
時間
	Details內容

	07:00-
07:30
	林口康橋集合
各車車上點名
	04:00-
04:30
	起床盥洗
	03:00-
03:30
	起床盥洗
	07:00-
08:00
	起床盥洗

	07:40-
11:00
	康橋—埔里
	04:30-
05:00
	早餐
	03:30-
04:00
	早餐
	08:00-
09:00
	早餐

	11:00-
12:00
	埔里午餐
	05:00-
06:30
	民宿—合歡主峰、東峰登山口中巴接駁
	04:00-
05:30
	民宿
北峰登山口
	09:00-
11:00
	引導與反思

	12:00-
14:30
	埔里休息站
合歡山停車場
	06:30-
09:00
	健行前往合歡主峰
	05:30-
07:30
	合歡北峰登山口
	11:00-
16:00
	慶功宴及返回林口康橋

	14:30-
15:00
	合歡山停車場
石門山登山口
	09:00-
09:30
	登頂拍照與登頂宣言
	07:30-
08:30
	登頂合歡北峰3422m
	17:00
	搭乘校車
返家

	15:00-
15:30
	石門山登山口
石門山
	09:30-
11:00
	返回登山口
	08:30-
10:30
	合歡北峰
黑水塘營地
	
	

	15:30-
16:00
	登頂石門山3237m
	11:00-
11:30
	前往東峰登山口
	10:30-
11:30
	黑水塘營地
華岡岔路口
	
	

	16:00-
16:30
	石門山下山—

石門山登山口
	11:30-
12:15
	健行前往東峰
	11:30-
12:30
	華岡岔路口
合歡山西峰
	
	

	16:30-
17:30
	石門山登山口—

民宿
	12:15-
13:00
	返回東峰登山口
	12:30-
13:00
	登頂合歡西峰3145m
	
	

	17:30-
1800
	民宿
	13:30-
14:30
	合歡主峰、東峰登山口—民宿中巴接駁
	13:00-
16:30
	合歡山西峰回程
合歡北峰
	
	

	18:00-
19:00
	晚餐(發房門鑰匙)
	14:30-
16:30
	裝備整理與小隊時間
	16:30-
18:00
	合歡北峰
合歡北峰登山口
	
	

	19:00-
20:00
	盥洗時間
	16:30-
17:30
	晚餐
	18:00-
19:00
	北峰登山口-返回民宿
	
	

	20:00
	熄燈就寢
	17:30-
18:30
	盥洗時間
	19:00-
20:00
	晚餐(拿房門鑰匙)
	
	

	
	
	18:30
	熄燈就寢
	20:00-
21:00
	盥洗時間
	
	

	
	
	
	
	21:00
	就寢
	
	


I. Training Date and Location訓練日期與地點：
	107-2登山訓練日程表

	次
	時  間
	部別
	行程
	預定時間

	三
	03/30〈六〉
	雙語班
	觀音山（6km）
福隆山步道＋硬漢嶺步道＋北橫古道
林口康橋→凌雲寺→福隆山步道登山口→凌雲禪寺→→硬漢嶺→停機坪→奉茶水站→叉路→硬漢嶺碑→北橫古道→凌雲寺→搭車回桃捷A7體育大學。
	行程5小時

17：00回到
桃捷A7體育大學站

	
	03/31〈日〉
	留學班
	
	

	四
	04/27〈六〉
	留學班
	觀音山（10km）
福隆山步道＋北橫古道＋硬漢嶺步道＋風櫃斗湖步道
林口康橋→觀音山土雞城→福隆山步道登山口→九玄宮→凌雲禪寺→盤絲亭→鷹仔尖→北橫古道→展望台→硬漢嶺→停機坪→奉茶水站→叉路→風櫃斗湖步道→遊客中心→搭車回桃捷A7體育大學。
	行程6小時

17：30回到
桃捷A7體育大學站

	
	04/28〈日〉
	雙語班
	
	

	五
	05/11〈六〉
	雙語班
	觀音山 2圈（12km）
（福隆山步道＋硬漢嶺步道＋北橫古道）＊2
林口康橋→凌雲寺→福隆山步道登山口→凌雲禪寺→→硬漢嶺→停機坪→奉茶水站→叉路→硬漢嶺碑→北橫古道→凌雲禪寺→硬漢嶺→停機坪→奉茶水站→叉路→硬漢嶺碑→北橫古道→凌雲寺
搭車回桃捷A7體育大學。
	行程7小時

18：30回
桃捷A7體育大學站

	
	05/12〈日〉
	留學班
	
	


I. Assemble集合時地：

Kang Chiao International School Linkou Campus at 8:00 AM

[image: image1.jpg]


上午8：00於林口校區中學樓一樓大廳集合。
II. Dismissal解散時間：

Please refer to the above sheet. If the date and time has been changed, we will post on our Line@ page. Dismissal is at Taoyuan MRT A7 Station and please notifies the teachers before leave the school.

相關行程請見上表，如有時間更動將發佈於本活動Line@粉絲頁上，活動結束時於桃捷A7體育大學站解散，請務必告知導師及帶隊老師後再行離開。
J. Training Notes 行前訓練注意事項（請詳閱）
A. Students must prepare their own lunch, snacks, and water.

當天午餐、點心及飲水自備（請準備行動糧）。
B. All the students have to complete mountain training six times. To cultivate students’ team work, students should climb with the class team.

每位學生均需全程參加6次登山行前訓練。每次隊伍進行以班級為單位，依照小隊順序前進，培養小隊合作精神與榮譽。
C. To cultivate students’ independence and teamwork, parents should not intervene during the school training. Only participate in the independent training. 

為培養學生獨立性並增強小隊凝聚力，家長請勿陪同，如學生有特殊情況需由家長陪同訓練者，請家長自行前往登山口，訓練期間請與小隊保持一定距離。
D. If you need to pick your child after training at the trailhead, please notify the teacher first.

回登山口後，欲提前自行接回者，請告知導師及小隊老師，以便掌握人員動向。
E. Students must carry and fill up two big water bottles (amount 2000cc) to enhance their physical training and endurance.

假日訓練屬負重登山，請攜帶約2000cc水瓶或水袋等重物品，方可達到增進心肺和肌耐力的效果。
F. 假日訓練將依實際登山編組模式進行，為讓帶隊老師掌握學生狀況，請學生盡量配合班上訓練時間參訓，活動結束時間會依實際時間略做修正，將公佈於本校粉絲頁(https://www.facebook.com/LKKCIS)。
G. Those who are unable to participate in and/or complete the training, or fail to follow instructions during the training will be dismissed from the activity.
為避免因體能不足而導致意外發生，未達到訓練次數或體能不足者，如審議會議結果不予參加，請配合退出合歡登頂活動。
H. This event will go on, regardless of the weather. If an exception is going to be made due to extreme weather conditions, we will post on the school website or our Facebook page. 
本活動風雨無阻，如有特殊情況導致延期，將另行於學校官網或粉絲頁進行通知。
K. Personal Equipment：
個人登山裝備表
Please review the items available for purchase on the sheet and check those your child needs to update if your child has attended mountain climbing with Kang Chiao Elementary School.
可由學生自行採買，或由學校代為協助提供部分裝備團購，以減少購置裝備費用。學校團購時間將另行通知進行套量，無法在時間內配合套量者可持康橋學生證至協力商家以較低的團購價格購買。（如小學已攀登過雪山者，可先檢視手邊現有裝備，依情況斟酌購買）。
	序號
	裝 備 名 稱
	序號
	裝 備 名 稱

	1
	健保卡
National Health Insurance Card
	13
	排汗長褲
Wicking Trousers

	2
	中型登山背包，40~45公升容量
Backpack
	14
	防水保暖手套
Mittens

	3
	攻頂包
Duffel bag
	15
	頭燈，另備全新備用電池1組
Headlights

	4
	登山鞋(中筒鞋)
Hiking Boots
	16
	水壺(1000cc)需為耐熱壺
Water Bottle

	5
	二~四雙襪子
Hiking Socks
	17
	小毛巾或頭巾
Towel or Head Towel

	6
	保暖帽
Warm hat
	18
	環保餐具，早、午餐使用
Spoon and Fork

	7
	防水大圓帽
Broad-brimmed hat
	19
	登山杖
Trekking poles

	8
	雨衣、雨褲，需為兩件式雨衣
Rain Gear
	20
	防曬乳、護脣膏
Sun Protection

	9
	綁腿
Legging
	21
	行動糧
Snacks

	10
	康橋風衣外套 (學校制服已購)
Windbreaker
	22
	零錢，300元以內
Cash

	11
	羽絨背心或刷毛中層保暖衣
Vest or Feather warm top
	23
	個人用品與藥品(含預防高山症)
Medicine

	12
	排汗長袖上衣 (學校統一代購兩件)
Wicking Shirt
	24
	備用塑膠袋(數個)
Plastic Bags


L. Withdrawal：
The activities during this trip involve a certain degree of difficulty and risk. If any of the following conditions occur before departure from Kang Chiao, a Review Board will review the situation to determine if the student is required to withdraw from the trip.

· Unable to participate in and complete training and/or doesn’t follow instructions during the training period.

· Have any physical condition that prevents you from hiking.

· Parents or students who no longer wish to participate.

· Lacking proper equipment that could endanger personal safety.

· Other situations to be evaluated by the Review Board.
退團：

因本活動為高山攀登，且合歡群峰活動有一定之困難度及危險性，若學生於出發前有下列狀況發生時，為顧及學生安全，經審查會議審查後得要求學生無條件退出登山活動，並依活動單位之退團規定，不得異議。

   (一)未全程配合參與訓練者，及於訓練期間體力不濟或違反團體紀律者。

 (二)出發前身體狀況不適合登山者。

   (三)家長或學生主動提出退出者。

   (四)登山裝備不齊全，可能危及個人安全者。

   (五)其他事項，經審查會議審查不宜者。
M. Awards：
Those who make it to the summit will be presented with a certificate by the Miasan Outdoor Association and a commemorative DVD by the school.

獎勵：

完成登頂者，將獲頒由米亞桑山岳協會頒發的合歡群峰證書，以及紀念光碟一片。
N. Notes：
· Mountaineering activities must be applied for a month in advance online. The list cannot be changed after registration. 

· The organizers of this event do not provide any medication, including those for altitude sickness. You should pack any medications you think you might need during the course of this trip.

· Participants should be in good physical health. People with heart disease, high blood pressure, diabetes or any other major disease, are suitable for high altitude activities. 

· Hiking Mt. He-Huan will be a very strenuous activity. Participants had full training before taking the trip arranged by the school to enhance physical fitness, and ensure safety during the hike. Participation will be cancelled if you fail to meet these physical requirements. If you feel discomfort at any time, notify a teacher immediately. 

· During the trip, if any personal conditions arise (such as poor physical condition, etc), and you are unable to complete the trip, you are responsible for any costs incurred due to your condition. Unused activity fees MAY NOT be refunded.

· Additional details will be discussed during the information session before the trip. 

· After registering for this trip, if you wish to withdraw, please refer to Section M.
· You will be informed immediately of any changes that are made. 

注意事項：

· 因登山活動必須於一個月前上網申請，故報名之後名單不得更改。

· 主、協辦單位不提供內服藥，任何內服用藥須自備(含預防高山症之藥品)。

· 參加者應身體健康狀況良好，無心臟病、高血壓、糖尿病及其他重大疾病，適合從事攀登高山活動。登山過程中如有任何身體不適，請立即向隨隊老師反應。

· 登合歡群峰為相當耗費體力之活動，所以參加活動人員必須全程參加學校安排之行前訓練，以加強體能，並確保登山安全，未能配合者將取消其參加資格，不得異議。

· 活動中，因個人因素〈身體情況…等〉無法繼續完成行程而撤退，因之所產生的費用須自理，未完成活動費用視同棄權無法退還。相關注意事項於行前說明會時詳加說明。

· 報名後如因上述退團事由而無法成行者，依登山旅行社相關退費規定辦理。

· 活動行程或相關內容有任何修訂，得隨時呈報修訂之。
O. Service-Learning：
During pre-training, students will be taught about loving and saving our environment. Students won’t just collect their own trash while hiking, they’ll also pick up any trash they find along the trail. 

Students will receive six service hours upon completion of this task. Attend 6 times pre-training but no going to Mt. He-Huan program will get 3 service hours. Attend pre-training under 4 times will not get any service hour.

服務學習：

將於行前訓練過程中教導學生淨山愛山的觀念，並在行前訓練以及合歡活動過程中請學生自行準備垃圾袋，學生不但要將自己製造的垃圾帶下山，還要幫忙將沿途所見的垃圾帶下山，達到淨山的教育目的，全部活動皆參加核發6小時；參加6次行前訓練，未參加合歡活動給3小時；行前訓練低於4次(含)則不認列服務時數。
	服務學習條件
	1.全程參加
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3.確實參與服務學習
	行前訓練低於4次
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